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Vragen van het lid Visser (VVD) aan de Minister van Veiligheid en Justitie over 
verkeersboetes in Nederland (ingezonden 12 november 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Verkeersboetes in Nederland jarenlang te 
hoog»?1 

Vraag 2
Wat betekent deze uitspraak? Is er sprake van een bredere werking en is de 
uitspraak daarmee van invloed op reeds eerder opgelegde verkeersboetes? 
Zo ja, welke acties gaat u dan ondernemen? 

Vraag 3
Wat zijn de vervolgstappen? Wanneer is duidelijk of het Openbaar Ministerie 
in cassatie gaat in het belang der wet? 

Vraag 4
Wat betekent deze uitspraak voor de uitwerking van het onderzoek naar een 
nieuw boetestelsel? Wat is het tijdpad van dit onderzoek? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat bij de uitwerking van het nieuwe boetestelsel de 
volgende principes leidend moeten zijn: hoe zwaarder de overtreding vanuit 
het oogpunt van verkeersveiligheid, hoe zwaarder de boete en hoe vaker je 
over de scheef gaat qua verkeersboetes, hoe zwaarder de boete? Zo ja, hoe 
gaat u hier invulling aan geven?

1 Rtlnieuws.nl, 10 november 2015
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